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Vragen van de leden Van Klaveren en Bontes (beiden Groep Bontes/Van 
Klaveren) aan de Staatssecretaris van Veiligheid en Justitie en de Minister van 
Buitenlandse Zaken over Marokko dat asielzoekers gaat opvangen voor de EU 
(ingezonden 16 december 2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «EU betaalt Marokko voor migranten»?1 

Vraag 2
Hoe duidt u de ontwikkeling dat asielzoekers die naar EU-lidstaten willen 
komen worden opgevangen in bijvoorbeeld Marokko? 

Vraag 3
Deelt u de visie dat de opvang van asielzoekers beter in het buitenland kan 
geschieden? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Bent u bereid bij het – inmiddels falende – asielbeleid primair in te zetten op 
opvang in de regio en te stoppen met het opnemen van tienduizenden 
asielzoekers in Nederland? Kunt u een toelichting hierbij geven? 

Vraag 5
Met welke andere landen zijn of worden er afspraken gemaakt teneinde 
asielzoekers die naar de EU-lidstaten willen reizen op te vangen en welke 
bedragen zijn hiermee gemoeid? 

Vraag 6
Wordt gegarandeerd dat asielzoekers die in derde landen worden opgevan-
gen, niet de mogelijkheden krijgen om alsnog een (vervolg)asielverzoek in te 
dienen bij EU-lidstaten in de geest van de Dublinverordening? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 7
Deelt u de analyse dat een opt-out op immigratie voor Nederland veruit de 
beste oplossing is voor het almaar groeiende vluchtelingenprobleem?

1 http://nos.nl/teletekst#126
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